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PROTOKOLL FÖRT VID FÖRENINGEN SÖDERMALM ÅRSMÖTE 2025 

PLATS OCH TID:  FÖRENINGSLOKALEN ÅSÖGATAN 79, 10 APRIL KL 15-16. 

NÄRVARANDE:  19 ST, SE BILAGA 1 

 

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE 
Föreningens avgående ordförande Topsy Bondeson hälsade alla välkomna och förklarade 

mötet öppnat. 

§ 2 MÖTETS STADGEENLIGA UTLYSANDE 

Årsmötet godkände att mötet blivit utlyst enligt stadgarna. 

§ 3 VAL AV MÖTETS ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE (TILLIKA RÖSTRÄKNARE) 

Årsmötet valde Urban Ryadal till mötesordförande, Johan Murray till mötessekreterare samt 

Annelie Holst och Jesper Brunius till justerare (tillika rösträknare). 

§ 4 STYRELSENS VERKSAMHETSBERÄTTELSE 

Årets verksamhet så som den var beskriven i medlemstidningen Meddelanden godkändes och 

lades till handlingarna. 

§ 5 EKONOMISK BERÄTTELSE 
2024 gav ett mindre underskott. Detta godkändes. 

§ 6 REVISIONSBERÄTTELSE 

Vår revisor Uno Rubins utlåtande är det sedvanliga, att inget anmärkningsvärt förekommit 

och att han rekommenderar full ansvarsfrihet för styrelsen. Revisionsberättelsen och 

bokföringen lades till handlingarna (Se Bilaga 2.) 

§ 7 ANSVARSFRIHET FÖR STYRELSEN 

Årsmötet beviljade styrelsen full ansvarsfrihet för 2024. 

§ 8 VAL AV ORDFÖRANDE FÖR 1 ÅR 

Nuvarande ordföranden Topsy Bondeson avgår. Stella Fare erbjuder sig att tjänstgöra ett år, 

vilket årsmötet godkände. 

§ 9 VAL AV STYRELSELEDAMÖTER 

Inger Sandkil, Joakim Bergman, Johan Murray och Jesper Brunius valdes 2024 och har därför 

ett år kvar. 

Till styrelseledamöter på två år valdes Annelie Holst (omval) och Saila Zetterberg (nyval). 
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§ 10 VAL AV TVÅ REVISORER  

Till revisor valde årsmötet Uno Rubin (omval). Årsmötet gav styrelsen i uppdrag att hitta 

ytterligare en revisor. 

§ 12 VAL AV REVISORSSUPPLEANT  

Denna post är vakant, och årsmötet godkände att den förblir så ett år till. 

§ 13 FASTSTÄLLANDE AV ÅRSAVGIFT  

Styrelsen föreslår att den nuvarande avgiften 150:- bibehålls år 2026. Detta godkändes av 

årsmötet. 

§ 14 VAL AV VALBEREDNING  

Topsy Bondeson åtar sig detta uppdrag, vilket årsmötet godkände. Ingen annan erbjöd sig. 

§ 15 ÖVRIGA FRÅGOR  

Önskemål om att kunna betala medlemsavgiften med Swish framfördes, exempelvis skulle 

kassörens privata Swish kunna användas. Styrelsen fick i uppdrag att utreda detta. 

Topsy Bondeson föreslogs bli vald till hedersledamot av styrelsen, och det godkändes av 

årsmötet.  

Vid Färgarplan intill Barnängens gård, planeras för tre fristående hus, mellan fyra och nio 

våningar höga. De boende har protesterat och Föreningen Södermalm instämmer i protes-

terna. Det gör även Södermalmsparkernas Vänner, som vår förening ska vara medlem i. 

§ 16 MÖTETS AVSLUTANDE  
Mötesordföranden avslutade mötet. Sedan tackade nya ordföranden Stella Fare för årsmöt-

ets förtroende och hyllade tidigare ordförande Topsy Bondeson med varma ord och en stor 

och elegant bukett med blommor. 

Därefter fick mötesdeltagarna njuta av kaffe och hemgjorda gräddtårtor med drottning- och 

hallonsylt. 

 

______________________________ 
Mötesordförande 
Urban Ryadal 

________________________________  
Mötessekreterare 
Johan Murray 

 

______________________________ 
Justeras 
Annelie Holst 

________________________________  
Justeras 
Jesper Brunius 
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